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Styremøte Moss Tennisklubb 04.05.2021, 20:00-21:50, via Teams 

Tilstede:  

Rune Bilden, Eivind Borna, Svetlana Heian, Carsten Rosskamp, Lise Vanem, Jørgen Vanem  

Fravær:  

Helge Bjerke, Tobias Nilsson 

 

Dette møte er første styremøte etter gjennomført årsmøte med ny sammensetning av styret. 

Sak Ansvar 
1. HMS  

• Det finns en hjertestarter i klubbhuset. Det er nødvendig med en 
gjennomgang slik at alle ansatte og trenere kan bruke denne. 
Oppdatering av stillingsinnstruks til ansatte/trenere. 

Rune 
 
Tobias mai 21 

2. Administrasjon/Styre  

• Gjennomgang av årsmøtet/organisasjonsplan og tale fra Ole C 
(diskuterte punkter føres opp separat i dette referatet) 

• Det er enighet at klubben skal finne en ny daglig leder og at en 
stillingsannonse skal publiseres. Den ligger hos Glenn og er klar for 
gjennomgang. 

• 

• Informasjon om medlemskontingent (samme som i fjor), åpning av 
utebanene og gratis innespill) legges ut på hjemmeside og sendes ut 
i en epost 

• Koronaregler og -restriksjoner 
Når det gjelder tolkning av koronaregler fortsetter vi i samme stil 
som før slik at styrets medlemmer tar nødvendige beslutninger ved 
behov og ved uklarheter kontaktes Moss kommune av Carsten. 
Som prinsipp skal vi ikke sammenligne oss med andre men skal 
fortsette å være god i å følge reglene og ha gode smitteverntiltak 

• Rune/Kjersti har levert/leverer gave til avtroppende 
styremedlemmer 

Info 
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3. Anlegg  

• Samtidig som medlemskontingent sendes ut må vi også åpne 
utebanene slik at medlemmene får igjen noe for kontingenten. 
Carsten sjekker tidspunkt med Ole C. 

 

Carsten 5.5.21 

4. Økonomi  

• Oppdatering fra regnskap, medlemstallene og belegning kommer 
opp igjen som fast sak fra neste møte. 

• Viktig at medlemskontingent sendes ut snarest.  

Jørgen, neste møte 
 
Tobias 6.5.21 
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• Som tiltak i koronatiden og en god del restriksjoner gjennom 
vinteren skal det tilbys gratis innespill for alle medlemmer gjennom 
sommeren. 

• Reklame/sponsing/skilt er viktig – alle skal bruke mulige kontakter. 

• Vi må legge til rette for rask skiltproduskjon – hvem har egentlig 
ansvar: sponsorer eller klubben? Avklares. 

• Gjennomgang av skilt som ikke lenger er «aktiv» og kan ev fjernes. 

Info 
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Jørgen, neste møte 
 
Jørgen, neste møte 

5. Sport/Turnering  

• Under årsmøtet kom Ole C med innspill og fremhevet betydningen 
av en fast turneringskomite. Det har vært imidlertid svært 
tidskrevende for styremedlemmene og det ble bestemt at 
turneringer skal håndteres av klubbens ansatte. Selve 
gjennomføringen av turneringer trenger selvsagt dugnadsinnsats fra 
medlemmene som turneringsvakt/kiosk osv. Styret mener det er et 
opplegg som bør fungere fremover og en  ny daglig leder skal styrke 
disse aktiviteter. 

• Jørgen informerer at klubben har nå en betalingsløsning (paypal) på 
plass slik at turneringsavgift ikke lenger betales kontant, med 
bankoverføring eller kun på terminal i klubbhuset. 

• Det er klart at overgang i ledelsen, skifte i trenerstaben og endringer 
i konkurransegruppen (f.eks. Jonathan skal til USA) kan betyr en stor 
endring i klubbens treningsopplegg. Det skal lages en plan for 
videreutvikling i den nåværende rekruttgruppen og tennisskolen 
sammen med ny daglig leder og trenere. Sparringspartnere i 
konkurranse/divisjon skal også oppfordres til å støtte 
rekruttgruppen (eller fremtidig konkurransegruppe).  
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Carsten høsten 21 

6. Kiosk/Miljø  

• Eivind fremmet forslag om en stigeturnering for klubbens 
medlemmer som sosial og koronavennlig aktivitet. Eivind lager et 
forslag for gjennomføring med sikte på lansering i juni (dette ble ikke 
diskutert slik men er et forslag fra Carsten) 

 

Eivind, neste møte 

7. Juniorkomite og Juniorer/Seniorer  

• Lise informerer at alle juniorer er veldig fornøyd med Ludwig sin 
trening. 

 

Info 

8. Annet  

• Styret ble enige i å møtes en gang i måneden i perioden fremover. 
Særmøter for ansettelse av ny daglig leder/endring i trenerstaben 
ved behov. 

• Ikke diskutert men Carsten foreslår neste styremøter 
1.6./29.6./3.8. 

 

Info 

 

5.5.21 Carsten Rosskamp 




